
Trycket 4 Juli 2023

Medlemstidning för IF Metall vid Volvo Lastvagnar i Umeå

Semester!!!

Efter en vinter och vår med många 
övertidshelger vill Vovoklubben ön-
ska alla medlemmar en riktigt skön 
sommar!!!

Löneavtal Konsultia 2023, 2024
Löneförhandlingarna mellan IF Metall och Konsultia är påbörjade. Det är avdelningens ombuds-
man Per-Erik Johansson som sköter dessa förhandling för IF Metalls räkning.

Lönehöjning
IF Metall och Konsultialedningen 
är överens om att till stor del följa 
Volvokoncernens avtal även för de 
Konsultiaanställda.

Engångsbelopp 2023
. 
• Engångsbelopp 1: För att 

hantera löneökningarna under 
2023 kommer på julilönen ett 
engångsbeloppp på 14 000 
kr att betalas ut. Detta är nu 
även färdigförhandlat för de  
konsultiaanställda på fabriken.

• Engångsbelopp 2: Frågan om 
det även för de Konsultiaan-
ställda kommer att bli ytterlig-
are ett engångsbelopp är inte 
färdigförhandlat. Mer informa-
tion om detta kommer efter 
semestern. 

Löneökning 2024
Parterna är överens om en löne-
höjning på i snitt 8,45%. Höjningen 
gäller från 1 januari 2024. Det är 3 
månader innan det centrala avta-
lets andra år.

Engångsbelopp juli
• Man ska vara anställd 31 mars 

2023 
• Ett helt engångsbelopp är 14 

000 SEK
• Planerad utbetalning på ju-

lilönen 2023 
• Underlag för eventuella avdrag 

är 2023-04-01—2023-05-31
• Avdrag kommer att ske för 

anställda som slutar under 
perioden 2023-04-01—2023-
05-31. 

• Anställda som går i pension 

(utan individuell överenskom-
melse om avgångspension el-
ler avgångsvederlag) är berät-
tigade till helt engångsbelopp.  

• Engångsbeloppet reduceras 
med 1/3 per varje ackumulerad 
20 dagars frånvaro. 

• Obetald ledighet genererar 
avdrag, förutom föräldrale-
dighet och VAB, d v s föräldral-
edighet och VAB =närvaro.

• Arbetsbefrielse är att betrakta 
som frånvaro. 

• Ingen omräkning av delti-
dstjänst, d v s annan sys-
selsättningsgrad än 100% 
påverkar inte ut fal let  av 
engångsbeloppet

• Nyanställda fom 2023-06-01 
tom 2023-12-31 ska få del av 
engångsbeloppet i relation till 
anställningstiden. För varje 
påbörjad anställningsmånad 
utgår 1556 kronor.

             



BURKINSAMLING 2023

Alla här på fabriken gör ju ett 
jättejobb när man engagerar 
sig i burkinsamlingen, från att 
kasta burkar och flaskor i våra 
burktunnor till att samla in 
säckarna som ni sedan lämnar 
nere på UA för sortering. Tack 
för det!

Vi har blivit bättre med att inte 
kasta övrigt skräp i säckarna 
såsom snus och matrester, 
samt bättre på att tömma flaskor 
och burkar innan de lämnas i 
tunnorna. Det förenklar otroligt 
mycket för de som har hand om 
sorteringen vid returen. Tack 
även för det!

En annan sak vi kan hjälpas åt 
att tänka på är att streckkoden 
måste vara hel och ren och 
inte deformerad för att vi ska 
få panten utbetald för burken/
flaskan.

Burkinsamlingen under årets första sex månader har gett en rejäl slant!                                                                                                          
Av dessa pengar har klubbstyrelsen beslutat att denna gång skänka 15000:- till Barn2 på 
NUS. En större slant på 45000-:  skickades i dagarna till Junis och deras verksamhet inför 
sommarens aktiviteter för barn.

Pengarna gör nytta och skänker glädje till många barn i vårt närområde så ett 
stort tack till alla som bidrar!

I början av Maj deltog Metallk-
lubbens ordförande samt vice 
ordförande på ett gruppmöte för 
finishline på Kaross. På mötet in-
formerade arbetsledare om företa-
gets syn på framtidens balanser-
ingsprinciper. Ett dokument som 
bl.a beskrev hur arbetet i framtiden 
ska mätas, analyseras, planeras 
och balanseras förevisades. 

Under genomgången av detta do-
kument uppmanades det till frågor 
och synpunkter. En hel del frågor 

ställdes och en hel del synpunkter 
framfördes, så också av de två 
förtroendevalda som deltog.

En månad(!) efter att mötet ägt rum 
blir de två förtroendevalda kallade 
till ett möte med HR och delar av 
ledningen på kaross. 

På detta möte meddelar företaget  
utan minsta intresse av de förtro-
endevaldas syn på saken att de 
ras tonläge på gruppmötet för en 
månad sedan(!) varit ”aggressivt” 
och på grund av det så skulle varsin 
muntlig erinran delas ut. 

Under den månad som förflöt 
sedan gruppmötet togs inte en 
enda kontakt i ärendet med de 
två förtroendevalda, ingen dialog 
fördes,inga frågor ställdes. De 
fanns alltså inget som helst in-
tresse från företagets sida av att 
höra de förtroendevaldas syn på 
händelsen.

Den här hanteringen och behan-
dlingen av två förtroendevalda 
vars uppgift till stor del består i att 
framföra och bevaka sina medlem-
mars åsikter och intressen är inget 
annat än häpnadsväckande!

Det skulle nästan kunna beskrivas 
som aggressivt....!?

”Aggressivt Tonläge..?”


